
Dzień dobry,

Na spotkaniu Rady Osiedla Piastów – Powstańców Śląskich z Panią Prezydent Sabiną Nowosielską,
które odbyło się w dniu 16 lutego 2022 roku został omówiony temat remontu ul. Gajdzika oraz nowej
lokalizacji altan śmietnikowych.

Pojawiły się na nim głosy sprzeciwu wobec budowy śmietnika na terenie zielonym między blokami
Kośnego 5, Korfantego 8 oraz Korfantego 10.

Mieszkańcy kwestionują zaproponowaną lokalizację zarówno ze względów estetycznych, chęci
zachowania terenów zielonych między blokami, lokalizacji śmietnika przy piaskownicy oraz hałasu,
który będzie miał miejsce podczas opróżniania koszy oraz wyrzucania śmieci. Wolą mieszkańców jest,
aby śmietniki były umieszczone jak najbliżej głównej ulicy Kośnego, tak jak było to wstępnie
zaplanowane w zaakceptowanym podczas konsultacji społecznych projekcie.

W załączeniu przesyłam petycję mieszkańców bloków przy ul. Kośnego 5 oraz Korfantego 8.

Z wyrazami szacunku
Krzysztof Słowik
Przewodniczący Rady Osiedla Piastów
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